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ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

írásbeli kérdés

Kövér László' úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012 . évi
)(XXVI . törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . * (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Dr . Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszter Úrho z

,Milyen érvek szólnak a Kozármislényben épül ő stadion mellett?"
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Boros Anita az ön minisztériumának helyettes államtitkára a héten bejelentette, hog y
Kozársmislényben 400 millió forintos állami támogatással új stadion épül .
A helyettes államtitkár elmondta, hogy a Magyar Labdarúgó Szövetséggel közöse n
„hiánypótló fejlesztés kezdődhet meg”, amelynek keretében egy 2000 f"4 befogadásár a
alkalmas stadion fog épülni .

Figyelembe véve, hogy Kozármislény lakossága 5802 f ő , a csapat NB3-as mérkőzéseire pedi g
mindössze párszáz fő kíváncsi, igy a beruházás nem tünik racionálisan megindokolhatónak .

Korábban hasonlóan megalomán beruházás történt Felcsúton ís, ahol az 1800 f ős faluban eg y
3500 fZ5s stadion épült. A felcsúti stadion folyamatosam kihasználatlan, a Puskás Akadémi a
hazai mérkőzésein stabilan 1000 fő alatti a néz€iszám, pedig ingyenes buszokkal szállítják, és
akciókkal csábítják, a környez ő településekről a nézőket .
Az eddigi tapasztalatok alapján jó esély van rá, hogy a Kozármislényben megvalósítand ó
stadionfejlesztés is csak egy újabb pazarlás, a drága stadion kihasználatlan marad .

A fentiek alapján az alábbi kérdésre várom válaszát :

Milyen racionálisan megalapozott érvek alapján döntöttek úgy, hogy j stadiont építenek
Kozármislényben?



Tisztelettel várom válaszát !

Busapest, 2016. március 4.


	page 1
	page 2

